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Protokoll styrelsemöte nr 4 SSRK Norrbotten 2023-08-29 
 
ZOOM möte. Närvarande Anna Vikström, Ingrid Grundström, Ann-Kathrin Levin, Karin Karkiainen, 
Frida Larsson, Åsa Holm Rosén, Maria Lindfors och Lisbeth Alakangas. 
 

 
Mötets öppnande 

 
§48 Anmälan av övriga frågor  

Ingrid informerade om att Eva Bodfäldt vill få hjälp med marknadsföring av hennes 
kurser i Norr. Ingrid förmedlar materialet, vi väljer hur vi hanterar det. 

 
§49 Godkännande av dagordningen 
 Dagordningen godkändes. 
   
 
§50  Val av justerare att jämte ordförande justera dagens protokoll 
 Karin Karkiainen valdes till justerare. 
 
§51 Föregående protokoll avdelning  
 Finns på hemsidan. 
 
 
§52 Inkomna skrivelser och remisser 
 Inga inkomna skrivelser eller remisser. 
  
 
§53 Utgående skrivelser och uppdrag 
 Inga utgående skrivelser eller uppdrag 
  
 
§54 Rapport ordförande 

Annas personliga brev gällande SSRK Norrbottens framtid har bemötts positivt både 
muntligt och skriftligt enligt henne. Anna föreslår ett möte med representanter från 
sektionerna först för att diskutera frågan vidare, därefter ett större möte för 
medlemmar. Anna överväger om hon ska kalla till möte. 

 
§55 Rapport vice ordförande 
 Inget att rapportera. 
 
§56 Rapport kassör 
 Ekonomin är god. 
 
§57 Rapport sekreterare 
 Inget att rapportera. 
 
§58 Rapport viltspårssekreterare 
 Inget att rapportera, Tina S var ej närvarande. 
 
§59 Rapport jaktprovssekreterare spaniel 

Ann-Kathrin: Ett ordinarie vattenprov har genomförts sju hundar mestadels från 
Västerbotten startade.  I oktober sker fältprov, provet är öppet för anmälan. Samarbete 
med Västerbotten en förutsättning för provens genomförande. Problem med 
vilttillgång. Nytt spanielfolk på väg in, bra för framtiden.   
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§60 Rapport retrieverjakt 
Anna: Det är bara Luleåsektionen som har haft jaktprov, Piteås och Kalix prov uteblev 
av olika anledningar. Samarbete mellan sektioner och mellan rasklubbarna är 
nödvändigt för att lyckas genomföra proven. Anna ser tre retrieverjaktprov per år som 
lämpligt. Anna sammankallar retrieverjaktkommittén. Karin informerade att Anna-Lena 
Wendt är ny WT ansvarig. Karin ska ha ett möte med henne och utröna vilka 
möjligheter som finns för Norrbotten att utveckla WT verksamheten. Anna ser gärna 
försök till inofficiellt WT i vår. Luleå har planerat WT 14 oktober med sitt 
klubbmästerskap. Lisbeth: FBR, 27 juni blev inställd. Kennel Ewokes har FBR 23 sep, 
1 dag max 10 hundar, vilket styrelsen gav ok till. Kennel Toffedreams avstår sin 
kennelbeskrivning i höst. En utbildning planeras av fyra kastare och två testledare. 
Lisbeth har fått änder till FBR, skickar faktura till Frida. 

 
§61 Rapport tollarverksamhet 

Maria: Det var tollingjaktprov i Umeå förra helgen 10 hundar startade, ingen från 
Norrbotten. Maria sammankallar tollarträff i slutet av september. Oklart var 
medlemmarna finns. 
 

§62 Rapport exteriöransvarig 
Två utställningar har genomförts i juli med en veckas mellanrum i Boden och Piteå. 
Svårt med funktionärer i Piteå. Oklart om Norrbottens vackraste utställning blir av. 
Utställningar bör ske där folk vill hjälpa till. Kommande utställningar 2024 är i Boden  
och Piteå. Utställningsverksamheten diskuterades. 

 
§63 Övriga frågor 
 Inga övriga frågor. 
 
 
§64 Nästa möte  

Onsdag 1 november kl 19 via Zoom. 
  
  

§65 Sammanfattning mötet 
 
§66 Mötets avslutande 
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